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Protokół posiedzenia nr 36/2020 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 10 grudnia 2020r. od godz. 15.00 do 17.30 
 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka  

Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel  
Sekretarz Miasta - Halina Kuriata 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć 
Prezes KKS Granica Kętrzyn – Jarosław Moczarski 

Skarbnik Miasta – Iwona Kozłowska 
Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzył Marian Toruński - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Komisji Marian Toruński przedstawił poniższy porządek obrad : 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie wniosku członków Stowarzyszenia Kętrzyńskiego Klubu Sportowego Granica, 

dotyczącego zapewnienia transparentnego sposobu finansowania działalności  stowarzyszenia 

ze środków budżetowych Gminy Miejskiej Kętrzyn w roku 2021. 

4. Analiza wniosków zgłoszonych do budżetu miasta Kętrzyn na rok 2021. 

5. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

5.1 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033, 

5.2  uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 2021. 

6. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

do którego nie zgłoszono zmian i który Komisja przy udziale 3 członków obecnych  w głosowaniu : 3 

głosów „za” przyjęła.  
Ad. pkt 3  

W tej części posiedzenia przystąpiono do mówienia wniosku członków Stowarzyszenia Kętrzyńskiego 
Klubu Sportowego Granica, dotyczącego zapewnienia transparentnego sposobu finansowania 

działalności  stowarzyszenia ze środków budżetowych Gminy Miejskiej Kętrzyn w roku 2021.  

W dyskusji wziął udział Prezes KKS Granica Kętrzyn  Jarosław Moczarski, Burmistrz Miasta Ryszard 
Niedziółka, Z-ca Burmistrza Miasta Maciej Wróbel i radni. Radna Zofia Waszkiewicz stwierdziła, że jest 

za transparentnością finansowania klubu na zasadzie równości z  wszystkimi innymi stowarzyszeniami. 
Uznała również, że nie ma możliwości prawnej zapisania kwoty 400 tyś zł na finasowanie klubu i 

apeluje o zachowanie umiaru. Radny Rafał Rypina stwierdził, że do tej pory finansowanie klubu było 

na poziomie 400 tyś zł. Mało transparentny jest natomiast sposób finansowania, który nie idzie 
bezpośrednio z urzędu tylko z innych źródeł finansowania. Jest za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku. Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że wszyscy tniemy koszty, natomiast 
pozytywne rozpatrzenie wniosku spowoduje, że Granica otrzyma w tym roku 20% większe 

dofinansowanie. Biorąc pod uwagę trudną sytuację finansową miasta, to 200 tyś zł jest tą kwotą, 
którą może wyasygnować.   

Komisja , przy udziale 3 członków obecnych  w głosowaniu : 2 głosy „za”, 0 „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący” się pozytywnie zaopiniowała wniosek . 
Ad. pkt 4  

W tej części posiedzenia dokonano analizy wniosków zgłoszonych do budżetu miasta na 2021 rok.  
Ad. pkt.5 Opiniowanie projektów uchwał: 

5.1 Skarbnik Miasta Iwona Kozłowska omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033.  
Przewodniczący Komisji odczytał opnie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM i Komisji 

Gospodarki Komunalnej RM dotyczące projektu uchwały. 
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Następnie Komisja poddała pod głosowanie wniosek do budżetu miasta na 2021 rok Radnego 

Zbigniewa Nowaka dotyczący oświetlenia ul. Harcerskiej i wykonania parkingu przy ul. Obr. 

Westerplatte (zał.nr do 1 do protokołu). 
Komisja udziale 4 członków w głosowaniu: 2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” - 

pozytywnie zaopiniowała wniosek przedmiotowy wniosek . 
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz  z autopoprawką i wnioskiem.  

Komisja przy udziale 4 członków w głosowaniu: 2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033 wraz z 

autopoprawką i  wnioskiem zgłoszonym przez radnego Zbigniewa Nowaka. 
5.2.  

Skarbnik Miasta Iwona Kozłowska omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 
rok 2021 wraz z autopoprawką. 

Komisja przy udziale 4 członków w głosowaniu: 2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu uchwały. 
Następnie poddano pod głosowanie wnioski złożone do projektu budżetu miasta na rok 2021. 

1. Wniosek Radnych Prawa i Sprawiedliwości w Kętrzynie  na opracowanie dokumentacji na 
budowę ul. Sobieskiego (zał. nr 2 do protokołu). 

Komisja przy udziale 4 członków w głosowaniu: 2 głosy „za”, 2 głosów „przeciw”, 0 głosy 

„wstrzymujące się” – nie wydała opinii w sprawie wniosku, gdyż głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
2. Wniosek Radnych Prawa i Sprawiedliwości w Kętrzynie  o zmniejszenie wydatków z działu 750 

i 921  na zadania własne i zwiększenie wydatków w dziale 750 zadań własnych na łączną  
kwotę 400 000 zł (zał. nr 3 do protokołu) 

 Komisja przy udziale 4 członków w głosowaniu: 2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy       
„wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowała wniosek przedmiotowy wniosek . 

3. Wniosek dotyczący miejsc parkingowych w rejonie ul. Obr. Westerplatte i oświetlenia ul. 

Harcerskiej (zał. nr 4 do protokołu). 
Komisja przy udziale 4 członków w głosowaniu: 2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący 

się” – pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy wniosek . 
Następnie Komisja przy udziale 4 członków obecnych w głosowaniu: 2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, (jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu) 

 – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 
Kętrzyn na rok 2021 wraz z autopoprawka i wnioskami nr 2 i 3. 

Ad. pkt 6 Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

Radny Rafał Rypina w imieniu mieszkańców zwrócił się z zapytaniem: 

1. Czy dziewczynki z rocznika 2007 będą miały refundowane szczepienie przeciwko wirusowi HPV. 

2. Prosi o wyjaśnienie w sprawie  otrzymywania przez właścicieli garaży na terenie miasta umów na 

wywóz odpadów komunalnych. 

Przewodniczący komisji Marian Toruński odczytał wniosek w sprawie repatriacji z dnia 01.11.2020r, 

oraz opinię prawną w sprawie anonimu. 

Ad. pkt 7 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Irena Małachowska  
 

 

 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 
(-) Marian Toruński  


